

SCC



24  
SEP  
9月

05  
OCT  
10月

2024

Somerset, UK 英国萨默塞特  
Knowle Hall

CAREERS & UNIVERSITY GUIDANCE OFFICE (CUGO)  
PROGRAMME AT THE SOMERSET CULTURAL CENTRE, UK  
职业及升学辅导办公室 (CUGO) 英国萨默塞特文化中心项目

# GUIDING YOU ON THE PATH TO TOP UK UNIVERSITIES

为考入英国顶尖学府铺路



Building a Bright Future  
for Humanity  
共創人類美好未來



## Dreaming of Top UK Universities? Academic Excellence alone is NOT Enough! 想入读英国顶尖大学？成绩优异并不足够！

Do you want to be admitted to and study at a top university in the UK? Excellent grades and academic achievement are not enough. What distinguishes successful candidates from others is their **mastery of interview skills** and the **ability to write compelling applications**. You now have a **rare opportunity** to learn these skills; they will be taught during the "Guiding You on the Path to Top UK Universities" Programme at YCYW Somerset Cultural Centre, UK, organised by the Careers & University Guidance Office (CUGO).

如果你希望入读英国顶尖大学，成绩优异并不足够。成功的申请者与其他人的区别在于他们**清楚掌握面试技巧和懂得撰写引人入胜的入学申请文书**。你现在有一个非常难得的机会学习这些窍门，因为这些技巧将在“职业及升学辅导办公室”（CUGO）举办的“为考入英国顶尖学府铺路”课程中教授。



## A Rare Opportunity - Exclusive Insights from Experts at Cambridge, Oxford, and CUGO on the Secrets to Entering Top UK Universities! 独一无二的机会——剑桥、牛津、CUGO等专家亲授入读顶尖大学之窍门！

The programme brings together top academic staff from prestigious UK universities, such as **the University of Cambridge, the University of Oxford, and the University of Bath**, as well as **highly skilled and experienced CUGO leaders** and other specialists. Through intellectually challenging and stimulating workshops, this diverse team will help students to **develop the skills and knowledge necessary to excel in university applications**.

课程汇聚了来自英国顶尖大学，如剑桥大学、牛津大学和巴斯大学的卓越升学专家，以及**经验丰富的CUGO升学导师**。这个多元化的团队，通过一系列具智力挑战和刺激的工作坊，帮助学生习得在大学申请过程中所需的窍门和知识。





## Professional and Personalised University Guidance 度身订造的优质升学辅导及培训

The programme includes visits to university campuses and departments that match your interests. You will also participate in *specialised workshops, lectures, seminars, interview preparation, mock interviews, and tutorials.*

课程将依据学生个人兴趣安排大学校园及学院参观。你还会参加专业的工作坊、讲座、研讨会、面试准备、模拟面试和个人辅导等活动。



## Climbing the Last Mile to Top UK Universities: Mastering Interview and Application Techniques! 攀登英国顶尖大学的关键一步：感受大学气氛，掌握面试与申请技巧！

Our programme has an interdisciplinary approach and introduces you to the *university study's distinctive environment and pedagogy.* We also focus on building *intellectual confidence and curiosity* by exposing you to different university and learning environments.

By the end of the programme, you will be equipped with the skills, knowledge, experience, and judgment to *write compelling applications, perform well in interviews and multiple mini-interviews (MMIs),* and know how to *make an excellent impression on admissions committees.*

课程采用跨学科的手法，让您一窥英国大学课堂的教育环境和教学方法。透过接触不同的大学和学习环境，以培养你的智力、自信和好奇心。

参加课程后，你将具备撰写引人入胜的申请文书、从容应对面试和多轮迷你面试 (MMIs)、以及为大学招生办主任留下良好印象所需的技能、知识、经验和判断力。



## Explore Historical Sites and Museums: Immerse Yourself in British Culture and History 游览古迹、博物馆，体验英国迷人文化历史

In addition to visiting prestigious universities, our programme offers cultural visits and activities to provide a comprehensive experience that immerses you in fascinating **British culture, science, and history**. You will explore **historic cathedrals**, visit **science museums**, learn about scientific advancements' marvels, and witness **historical sites that can conjure stories from ancient times**. This journey will **expand your knowledge, broaden your horizons**, and deepen your appreciation of academia, culture, heritage, and their interconnections.

除了参观顶尖大学，你更将会参加文化活动，全面体验并沉浸在迷人的英国文化、科学和历史之中。探索历史悠久的大教堂、参观科学博物馆以了解文明进步的奇迹，目睹历史遗址以联想古代所发生的生动故事，这段旅程将拓阔你的知识、视野，培养你对学术、文化和遗产的深刻欣赏，并体会到各者之间的紧密联系。



## Experience Character Development in a Historic Residential Hall 在历史大宅 Knowle Hall，探索生活技巧与个人品格的成长之旅

You will have the unique opportunity to stay at the YCYW Somerset Cultural Centre in **Knowle Hall, a historic manor house** in the picturesque countryside. It is conveniently located for visiting the campuses of famous British universities. Living in this setting will allow you to experience the rich heritage and traditions of the UK in greater depth, providing valuable opportunities for self-discovery and growth and nurturing your sense of **responsibility and independence**.

Embrace this **one-of-a-kind chance to create lasting memories and develop lifelong skills** at our historic residential hall.

你将有独特的机会居住在历史悠久、风景如画的知名庄园别墅 **Knowle Hall** 内，这正是耀中耀华萨默塞特文化中心的所在地。Knowle Hall 邻近英国各著名大学校园，非常方便。在这个珍贵的寄宿环境中生活，你能更深入地体验英国丰富的历史遗产和传统，为你个人成长、培养责任感和独立自主提供宝贵机会。

把握这独一无二的报名机会，在环境温馨的历史悠久寄宿府邸中，培养终生受用的生活技能，缔造毕生难忘的回忆。

## PROGRAMME DETAILS 项目详情

### Venue 地点

**Knowle Hall, Somerset, UK**  
英国萨默塞特文化中心Knowle Hall校舍

LIMITED PLACES  
AVAILABLE  
名额有限

### Date 日期

**24 September to 5 October 2024** 9月24日-10月5日

### Cost 费用

**£5,500 英镑**

(includes round trip air tickets to Shanghai/UK, local transportation, accommodation, meals and activities 包括上海英国来回机票、当地交通、住宿、餐饮和活动)

### Target Students 招生范围

**Year 11 or Year 12 / 11或12年级学生**

(academic year 2024-2025 学年)

The programme is coordinated by YCYW Education Director, Mr Tin Ip and is developed by our team of YCYW experts including Mr Nick Strong, Head of CUGO; Dr Alvin Kwan, Assistant regional Coordinator for CUGO and Head of Advanced University Preparation (AUP) programme; and Ms Jennifer Poh, CUGO Counsellor Specialist in elite university applications.

该项目由耀中耀华教育总监叶天有先生协调策划。由CUGO主管凌思中先生，CUGO 区域副主任及进阶大学预备课程主管关柏麟博士，及CUGO精英大学申请顾问Jennifer Poh女士等耀中耀华专家组成的团队开发。

**Seize this unique opportunity to prepare yourself for admission into elite UK universities. A detailed programme outline will be available online a few weeks prior to the start of the programme.**

**抓住这独特机会，为进入英国顶尖大学做好准备。  
项目详情将在项目开始前几周上线。**

For enquiries 查询

Ms Jenni Wang



jenni.wang@ycis.com



Please scan QR code for details & registration  
详情及报名请扫描二维码